



MARCHEPIED - MODE D'EMPLOI

STEP STOOL - INSTRUCTIONS FOR USE

Le marchepied permet à l'enfant d'avoir accès au lavabo pour se laver les mains en toute sécurité grâce au revêtement antidérapant présent sur ses marches et sous la base.

IMPORTANT ! LIRE ATTENTIVEMENT ET CONSERVER POUR UNE CONSULTATION ULTÉRIEURE

Pour la sécurité de votre enfant et par mesure d'hygiène. AVERTISSEMENT !

Le marchepied doit être installé sur un sol plan et non glissant.

Bien vérifier la stabilité du marchepied avant que l'enfant ne monte dessus.

Ce produit doit toujours être utilisé sous la surveillance d'un adulte.

Avant chaque utilisation, inspecter le produit. Le jeter dès les premiers signes de détérioration ou de fragilité.

Entretien : Avant la première utilisation, nettoyer à l'eau savonneuse, rincer à l'eau claire et sécher. Les marches doivent être nettoyées régulièrement avec un produit non agressif, ainsi que les parties caoutchoutées de la base afin de conserver une bonne adhérence.

Le marchepied supporte un poids de 20 kg maximum. Dimensions : 21 x 37 x 32 cm.

La première marche est à une hauteur de 11 cm et la seconde à 21 cm.

The step stool allows the child to have access to the sink to wash their hands in complete safety thanks to the non-slip coating present on its steps and under the base.

IMPORTANT! READ CAREFULLY AND KEEP FOR FUTURE REFERENCE

For the child's safety and hygiene. WARNING!

The footboard must be installed on a flat ground, and not slippery.

Check the stability of the footboard, before the child climbs on it.

Always use this product with adult supervision.

Before each use, inspect the product. Throw away at the first signs of damage or weakness.

Cleaning: Before first use, clean with soapy water, rinse and dry. The steps must be cleaned regularly with a non-aggressive product, as well as the rubberized parts of the base in order to maintain good grip.

The step stool supports a maximum weight of 20 kg. Dimensions: 21 x 37 x 32 cm.

The first step is at a height of 11 cm and the second at 21 cm.

REF

307001 / 307003 / 307005 / 307006 / 307008 / 307009 / 307013 / 307020 / 307024
307027 / 307049 / 307165



S.E.B.I.R
54 rue Rouget de Lisle
F.93697 PANTIN CEDEX

www.dBb-remond.fr

